
 

 

Z A P I S N I K   

S  23.  SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA DELNICA 

održane 20. prosinca 2011. godine 

u Velikoj vijećnici s početkom u 15,00 sati 

 

 

Prisutni: Mladen Mauhar, Ljubica Vujnović, Miroslav Mihelčić, Josip Gašparac, Davor 

Grgurić, Franjo Jakovac, Josip Horvat, Jelena Pavić Mamula, Gordana Savić, Arijana Šercer, Tomo 

Vučić, Tomislav Kezele, Ivica Briški i Robert Abramović (od 1. točke dnevnog reda). 

Izostanak je ispričao vijećnik Alen Janjušević 

 

Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: Marijan Pleše, gradonačelnik; Maja 

Kezele, zamjenica gradonačelnika; Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela; Đulio 

Jusufi, Tomislav Mrle i Davorka Grgurić, voditelji Odsjeka, djelatnice JUO Goranka Kajfeš i Klaudija 

Kozelički; Nikola Muvrin, direktor „Risnjak-Delnice“, Danijel Popović, predsjednik MO Crni Lug, te 

novinari Radija „Gorski kotar“, Radio „Rijeke“ te Novog lista. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, Mladen Mauhar, pozdravlja sve prisutne. Konstatira da je 

prisutno 13 vijećnika te postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

Na zapisnik s prošle sjednice nije bilo primjedaba, isti je jednoglasno prihvaćen. 

Materijali za Proračun dostavljeni su ranije, na vrijeme. 

Predsjednik navodi da nije dobio prijedlog za dopunu ili izmjenu dnevnog reda, te predlaže, a 

vijećnici jednoglasno usvajaju sljedeći  

 

D N E V N I    R E D 

 

1. Vijećnička pitanja 

2. II. izmjene i dopune Plana Proračuna Grada Delnica za 2011. godinu s projekcijom za 2012. i 

2103. godinu 

3. II. izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2011. godinu s projekcijom za 2012. i 2013. 

godinu 

4. Odluka o II. izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2011. godinu 

5. Odluka o II. izmjenama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2011. godinu 

6. Odluka o I. izmjenama Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka 

zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Delnica u 2011. godini 

7. Proračun Grada Delnica za 2012. godinu s projekcijom za 2013. i 2014. godinu 

8. Plan razvojnih programa za 2012. godinu s projekcijom za 2013. i 2014. godinu 

9. Odluka o Programu održavanja komunalne infrastrukture u 2012. godini 

10. Odluka o Programu gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2012. godini 

11. Odluka o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću 

Grada Delnica u 2012. godini 

12. Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Delnica za 2012. godinu 

13. Odluka o naknadi za razvoj na području Grada Delnica 

14. Odluka o javnim priznanjima Grada Delnica 

15. Odluka o davanju u zakup i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Grada Delnica 

16. Odluka o ukidanju javnog dobra 

17. Odluka o predlaganju člana Nadzornog odbora Trgovačkog društva „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 

18. Odluka o predlaganju člana Nadzornog odbora Trgovačkog društva „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 

19. Odluka o predlaganju člana Nadzornog odbora Trgovačkog društva „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 

20. Zaključak o izgradnji kasete za odlaganje otpada koji sadrži azbest na odlagalištu komunalnog 

otpada Sović Laz 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 



2 
 

 

 

 

Točka 1. 

Vijećnička pitanja 

 

1. Gordana Savić – tko je donio odluku o megalomanskom projektu izgradnje dječjeg vrtića u 

Delnicama. Pita Gradonačelnika. Gradonačelnik – ne bih rekao da je to megalomanska ideja nego 

ideja zbog polaznika, sve većeg broja upita kako smjestiti djecu pogotovo mlađu od 3 godine i zato se 

rodila takva ideja. Da li je to megalomanski teško je reći. Vidite da u Delnicama privatno radi 

nekoliko osoba zbog nedostatka vrtićkog smještaja i mnogi roditelji muku muče kud s djecom. Projekt 

je bio na natječaju, izabran je, sudjelovali su svi zainteresirani i ne smatram da je megalomanski. 

Gordana Savić – megalomanski je jer će to koštati preko desetak milijuna kuna a tih sredstava nema. 

Potrebno je smjestiti djecu ali zašto se nije išlo po fazama, u izgradnju dio po dio prostora što bi bilo 

lakše isfinancirati, na ovaj način 10 milijuna kuna teško da će se realizirati. Gradonačelnik – po 

fazama će se i raditi. Pripremiti dio po dio i za 2-3 godine bi trebalo biti dovršeno. Gordana Savić – 

zašto je u projekt uključena podzemna garaža? Gradonačelnik – kao primjer navodi Rijeku gdje je 

cijele godine lijepo a za razliku od njih kod nas su kiše, snijeg, led – mislimo da je bolje da djeca budu 

u suhome i iz auta dolaze suha u svoje prostore. Tu je i priča vezana za kuhinju. Na kraju krajeva 

projekt će se moći i mijenjati pa će podzemni dio otpasti i drukčije pripremiti, ovo je sada takvo 

razmišljanje i mislim da je to dobro za djecu. 

 

2. Mladen Mauhar – dobili ste dva odgovora  uz upit vezan za prijevoz učenika iz Crnog Luga 

što je pitao Tomislav Kezele. Tomislav Kezele – iz obrazloženja znači da đaci imaju pravo za 

besplatan prijevoz. Zanima me – ako vozač bude tražio da djeca plate kartu, kome se mogu žaliti? 

Maja Kezele – djeca imaju pravo na besplatan prijevoz i u slučaju nepoimanja toga treba kontaktirati 

Školu, Grad i Autotrans. 

 

3. Mladen Mauhar – izvješće o temperaturama – vijećnik Mihelčić postavio je pitanje. 

Mihelčić Miroslav – sada mi je puno jasnije zašto nema izvještaja – zato što nismo jedna od glavnih 

meteoroloških postaja. No, zašto Delnice kao takav centar, središte nije svrstan u glavne meteorološke 

postaje. Smatram da bi tu trebale biti svrstane. Gradonačelnik – slažem se jer bi svakako bilo 

interesantno imati takav podatak na radiju pogotovo jer su Delnice središte Gorskoga kotara. Tehnički 

je sve izvedivo, no to je neprihvatljivo onima koji to distribuiraju. Mihelčić – smatra da bi bilo 

potrebno napisati dopis Meteorološkom zavodu jer bi zaista bio red da Delnice budu u toj kategoriji. 

 

 4. Arijana Šercer – pita gradonačelnika vezano uz dopis HNK Goranin koji su vijećnici dobili 

putem e-maila. Umanjeni iznos, kako navode, dovodi u pitanje redovnu djelatnost i opstanak kluba. 

Da li je moguće da se iznađu još neka sredstva koja su im potrebna. Gradonačelnik – probat ćemo se 

boriti za neki drugi iznos ali po svim rezultatima i pokazateljima mi nemamo tih novaca da možemo 

pratiti ovu ligu. Liga nema samo prvu momčad nego još pet momčadi ispod toga, oni putuju, takmiče 

se i samo oko 100.000 kuna se vrti prijevoz + plaća igrača, trenera, suci, delegati… kompletna 

mašinerija – mi to ne možemo pratiti. Ne kažem da je izlaz ukinuti ili skinuti ligu kao košarkaši koji su 

uvidjeli da ne mogu pratiti financijski svoj rad. Nije to preporuka ali u tim segmentima smanjenja 

prihoda teško je to poravnati iako im dajem priznanje za njihov rad i okupljanje puno mladeži. Ne 

možemo tu priču pratiti na takav način. Uz sve dogovore sa njima jednostavno ta liga je nama na 

krajnjim granicama izdržljivosti. 

 

 5. Tomislav Kezele – pita gradonačelnika – koliko je koštala izmjena stolarije na zgradi grada, 

da li je bio javni natječaj i koliko ostali stanari participiraju. Zamolio je pisani odgovor. Gradonačelnik 

– ne mogu ovoga trenutka točno reći koliko su ostali korisnici ovoga prostora platili po segmentima. 

Odgovorit ću pismeno. Grubo je to iznos od šestotinjak tisuća kuna prema najpovoljnijem ponuditelju 

na natječaju, najskuplji je bio 1.200.000 kuna. Stolarija je manje-više gotova ostalo je još nekoliko 

podrumskih prozora, a sljedeće godine očekuje nas fasada. Mladen Mauhar – Fond za energetsku 

učinkovitost sufinancirao je s 54 % ova dva projekta. No i ova vijećnica počela je ličiti na vijećnicu.  
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 6. Josip Gašparac pita gradonačelnika – korištenje doma HV – dom je zatvoren i nije u 

funkciji. Zanima me vlasništvo i da se pisano zatraži mogućnost prijenosa vlasništva na grad. Dom su 

samo koristili Joksi no sad je i to onemogućeno. Objekt je lijep i kao i u nekim ostalim gradovima 

neka se i ovdje preda u vlasništvo grada. Gradonačelnik – bili smo u zapovjedništvu Vojne za 

specijalna djelovanja i sami su spomenuli taj problem zato što su u većini slučajeva takvi objekti 

pripali jedinicama lokalne samouprave. Uputiti ćemo dopis ali to može biti i dvosjekli mač da kažemo 

da, taj objekt nam treba za priredbe, izložbe ali on treba i održavanje, grijanje i treba staviti na vagu 

što to znači. Imamo sličan prostor u kinu. Ovo je vlasništvo MORH-a odnosno Vojne za specijalna 

djelovanja. Uputit ćemo im dopis da vidimo prema kojim kondicijama bi nam ga ustupili, makar sve to 

treba izvagati i procijeniti.  

 

 7. Miroslav Mihelčić  - pao je snijeg a nogostupi nisu čišćeni, ljudi hodaju cestom. Da li se 

planira čišćenje nogostupa i kada. Gradonačelnik – možemo biti sretni što nema snijega ali troškovi 

održavanja naših prometnica prelaze na neki način naše poslovanje. Ako od 1.1. se primjenjuje novi 

zakon o javnim nabavama i primljenim računima ne znam kako ćemo rješavati plaćanja – ne sjećam se 

kad smo snijeg plaćali u tim rokovima nego smo to radili od snijega do snijega. Mjesečno 400-500.000 

kuna ne znam kako ćemo to podnesti. A što se tiče nogostupa ne znam da li ćemo ih moći čistiti. Sada 

nije bilo puno snijega ni troškova. Probat ćemo no mislim da više ne nego da ali zbog muvinga i 

sigurnosti to bi bilo neophodno. Osim toga događalo se da očistimo nogostup a snijeg s kuća padne 

dolje i ponovo zatrpa ili još gore ako padne na nekoga tko će onda odgovarati, s te strane je opasno ili 

čistiti nogostup kada snijeg padne s krovova. Slažem se da bi trebalo. No, svi vozimo krajnje oprezno i 

sigurnost ljudi na cesti je sigurnija nego ispod krovova koji nisu očišćeni. Miroslav Mihelčić nije 

zakonito da ljudi hodaju po cesti i ako bi policija bila dosljedna svome zakonu kažnjavala bi. Nadalje, 

ne smatram odvoziti snijeg kamionom nego napraviti uskom rolbicom prolaz, stazu od 1 do 1,5 metar. 

Također imamo odluku da mora svatko ispred svoje kuće čistiti i o tome treba reagirati. Ima razloga za 

raspravu. Mogli bi naći rješenje. Gradonačelnik – možemo ići u nedogled. Zadnjih godina nismo 

inzistirali na takvim čišćenjima ali zna se da bi ljudi trebali čistiti ispred svojih kuća. Da li kažnjavati? 

Također treba razmišljati o postavljanju snjegobrana na kuće uz prometnice. 

 

 8. Jelena Pavić Mamula – da li vam je poznata dinamika radova, imate li informaciju vezanu 

uz autobusni kolodvor. Gradonačelnik – rečeno je da je proljeće vrijeme kada će se zgotoviti ti radovi, 

prije vjerojatno ne. Datum nije fiksiran. 

 

 9. Franjo Jakovac – pita pročelnicu – radi se o semaforu na Lujzijani koji, čim je oblačno, opet 

ne radi. Može li se nešto napraviti da se napaja strujom kad baterija ostane prazna, jer je semafor 

nužan na tom dijelu. Gordana Piskač – semafor se napaja energijom putem fotoćelija, kada je dugo 

oblačno ne radi jer očito to nije dovoljno svjetlosti da bi se napojio. Kod nas je takva situacija. Nije to 

često ali povremeno ne radi. Za sada u Hrvatskim cestama ne razmišljaju o nekom drugom načinu. 

Franjo Jakovac – morali bismo urgirati da to proradi kako treba.  

 

 10. Ivica Briški – 23. ožujka o.g. dobio sam odgovor vezan uz uspostavu bežičnog interneta. 

Rečeno je, u odgovoru gradonačelnika,  – kako zbog nepovoljnih vremenskih uvjeta koji su uslijedili 

nakon nabavke opreme nije moguće bilo instalirati opremu te su radovi odgođeni. U tijeku je 

izdavanje suglasnosti Hrvatskih šuma da se antena instalira kod Lovačkog doma nakon čega bi 

uslijedio rad bežičnog interneta…. – pita što je od toga istina? Maja Kezele odgovara da je sa 

g.Nikšićem krajem kolovoza bila dogovorena promocija i stavljanje u pogon bežičnog interneta. Kako 

to nije napravljeno uslijedilo je zatraživanje nabavljene opreme. On do danas nije vratio tu opremu. 

Osobno sam urgirala nekoliko puta, prošli puta prije 5 dana. Ivica Briški – 2008.godine grad je donio 

suglasnost – predškolski odgoj, školski, srednje obrazovanje, obrtnici… svi se koriste, umjesto da smo 

mogli biti prvi – sad se zavaravmo. Gradonačelniče, prema odluci o izvršenju proračuna imaš dužnost 

pitati onoga koji je dobio novac što je dobio, osim toga to treba prijaviti, znate s kim imate posla. No 

žalosno je što to nismo niti u proračun stavili. Sami sebe ovdje zavaravamo. 

 . 
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11. Arijana Šercer pitanje upućuje gradonačelniku – sumiraju se rezultati – da li ste zadovoljni 

realizacijom programa i projekata u gradu planiranih u ovoj godini? Gradonačelnik – ono što je 

zacrtano dobrim dijelom je napravljeno, kuburilo se s određenim pričama i sredstvima ali dobar dio je 

odrađen, a uz veliki angažman pogotovo predsjednika Gradskog vijeća dobili smo još neka sredstva 

kojima su realizirani određeni projekti. Uveli smo dosta novih programa kao gerontodomaćice, 

socijala je dobro odrađena a na nju je strašan upliv, broj korisnika i traženja su sve veća,  ljudi su u 

nezavidnoj situaciji. U cjelini gledano ono što je zacrtano možemo biti zadovoljni iako uvijek može 

biti bolje. Treba se truditi da se što više napravi, da se što više novaca namakne i to je borba nas koji 

smo zaduženi za tu priču. 

 

12. Miroslav Mihelčić – prenosim pitanje nezadovoljnih građana koji su bili oštećeni 

nedavnim popravkom cjevovoda odnosno vodovoda kada je dobar dio dana veći dio Delnica bio bez 

vode. Zamolili su me da apeliram da, kad se tako nešto dogodi da li je moguće da se pokrene 

vatrogasna cisterna i da se ljudi na taj način opskrbljuju vodom. Nazvao sam tada komunalnog redara 

no on nije imao ideju niti nalog da se tako nešto pokrene. Može li se to realizirati u vanrednim 

situacijama. Gradonačelnik – pitanje je koliko vremena treba da bi se to pokrenulo. Koliko se sjećam 

trajalo je jedan dan, dio Delnica nije imao vodu. Trebalo bi odrediti neko razumno vrijeme – 

primjerice 24 sata. Miroslav Mihelčić – možda da bude 12 sati odnosno kad se vidi da se radi o većem 

zahvatu.  

 

13. Josip Gašparac – pitanje postavlja gradonačelniku – Županijski sud je 30.11.2011.godine   

riješio da se odbija prijedlog Ivice Briškog za poduzimanje istražnih radnji protiv mene odnosno 

obitelji Gašparac u svezi Ugostiteljskog objekta „Din don“ koji je u vlasništvu moga sina Hrvoja 

Gašparca. Zbog kaznenog dijela poticanja na zlouporabu položaja i ovlasti je riješeno da se odbija i na 

kraju rješenja piše da protiv rješenja žalba nije dopuštena. Kazao bih nekoliko riječi – vrijedno je 

naglasiti da se dvije godine proganjanja mene i moje obitelji, verbalnog terora na račun UO Din don i 

ja sam to na 7 ili 8 sjednica stoički podnosio, probao sam u nekoliko navrata ukazati na nepravilnosti 

ali sam bio spriječen, sa svih tih sjednica čula je i javnost preko Radija a i 9. prosinca 2009. bilo je na 

naslovnici Novoga lista. Prema tome to je bilo dosta komotno napisano. Te fakture koje su odaslane 

gradskom vijećnicima, stavljane po poštanskim pretincima i sve to je samo bilo kontraproduktivno za 

Briškog jer se na izborima deklarirao kao pošteni gradonačelnik no biračko tijelo je reklo tko je 

pošteniji. U to vrijeme na sjednicama Vijeća prožimala se riječ korupcijska hobotnica, željelo se 

diskreditirati sve a na kraju je ispalo da je ipak sve transparentno i u skladu sa zakonom. Aktivirao 

sam odvjetnički ured a budući je i gradonačelnik umješan  molio bih da mi odgovori što će poduzeti.  

Gradonačelnik – to je točno što ste rekli, bilo je puno insinuacija i priča i imali smo nekoliko 

sjednica priče o tome, razglabanja, veliki istražni pothvati g. Briškoga koji je noću šetao po 

kancelarijama, mijenjali smo brave radi dogradonačelnika u ono vrijeme, a znamo da se brave 

mijenjaju radi lopova, mafijaša a mi smo mijenjali zbog dogradonačelnika. Znali smo da se muvaju 

ljudi po sobama ali su nam rekli ljudi iz Centra da su znali čuti buku pa su i oni reagirali i rekli da je 

on gore bio, vidjeli smo po određenim stvarima, papirima, faksovima i slično. U dogovoru s 

advokatom odlučit ću što ću napraviti ali to su načini koji su prevazišli određena vremena, te su 

metode dobro poznate policiji i takav način manipulacije zna se kako završava.  

Mladen Mauhar – dozvolio sam ovakvu raspravu jer je na više sjednica bilo o svemu tome 

riječi i vijećnik koji je bio prozivan ima pravo reći minutu više.  

Josip Horvat – upozorava na Poslovnik, pitanje nije bilo uobičajeno. Saslušali smo ali kulturno 

bi bilo čuti i drugu stranu, čuti odgovor g. Briškog koji ovo sluša. Neka odmah odgovori da znamo na 

čemu smo.  

Predsjednik navodi da će dati riječ gospodinu Briškom nakon što svoje pitanje postavi 

slijedeći prijavljeni vijećnik. 

 
14. Franjo Jakovac pitanje postavlja gradonačelniku – čuli smo da je dosta daleko došao 

projekt zaobilaznice, sad je stanje mirovanja pa da li ima kakvih informacija do kud se došlo. 

Gradonačelnik – treba vidjeti na koji način i kojim sredstvima realizirati priču proširenja ceste tako da 

ona bude vjerojatno bila napravljena samo u makadam priči ali širine koja mora zadovoljiti takav 



5 
 

 

 

promet. Svi dijelovi morali bi imati poveznicu na vojarnu ili prema Kovačevoj vodi. Projekt je 

napravljen, sad moramo vidjeti na koji način to realizirati. 

Na sjednicu dolazi vijećnik Robert Abramović, te predsjednik konstatira da sjednici 

prisustvuje14 vijećnika 

15. Ivica Briški - Gradonačelnik si je u proteklu godinu-dvije složio koaliciju koja je 4.o.m.  

na izborima završila tako da je dobila 262 glasa na prostoru našega grada što je katastrofa. Pitam ga 

kako to tumači. Gradonačelnik – bipolarizacijom sustava koji je išao lijevo ili desno, za ili protiv što 

se ponavlja zadnjih nekoliko izbora za parlamentarne izbore. Ljudi su imali u vidu samo ono što se 

innsinuiralo od policije, tonskih medija, stranaka i svih koji su govorili u tim segmentima. Ivica Briški 

– komentirao bih odgovor – političkim rječnikom gradonačelnik je svoju pjesmu otplesao jer su 

građani rekli kako i zašto. Zbog autokracije, stadiona, investicije Din-don – ja kažem da ćemo dati 

široku informaciju na ovo odbijanje krivične prijave za zloupotrebu položaja jer je tamo definirano da 

nisam oštećena stranka pa da zato nemam pravo, a sada inzistiram da se pokrene unutarnja kontrola i 

da investiciju Din-don ona snimi, čovjek zadužen za nepravilnosti mi je rekao da je  kontrola 

uspostavljena ali ona je samo u papiru i rekao mi je da ne može djelovati jer nije bio na 

osposobljavanju. Taj čovjek nije kriv jer se sve tiče prvog čovjeka. Znamo koji je to oportunizam, a vi 

predsjedniče rekli ste da ćete se pobrinut da se neke stvari riješe. Ja javnosti obećajem da ćemo svu 

investicionu priču staviti na panj, novine su pošteno napisale da su gradski novci završili u privatnoj 

gostioni. 

 

Točka 2. 

II. IZMJENE I DOPUNE PLANA PRORAČUNA GRADA DELNICA ZA 2011. 

GODINU S PROJEKCIJOM ZA 2012. I 2103. GODINU 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv.  

Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik koji navodi da se rebalans radi krajem godine i 

ovim rebalansom stavke su izjednačene. 

Gordana Savić – znamo da mora doći do rebalansa krajem godine, vidljivo je iz njega da se 

osjeća gospodarska situacija u kakvoj jesmo, da se proračun smanjio. Što se tiče SDP-a bit ćemo 

dosljedni kao i do sada prilikom rebalansa i donošenja proračuna i glasat ćemo negativno jer nismo 

niti u prvom ni u drugom bili za. Projekcije za 2012. i 2013. mislim da su nerealne obzirom na 

situaciju u zemlji, a pogotovo u Gorskom kotaru  pa stoga iznos i nije smio bit povećan za 7 milijuna 

kuna kao što vidimo iz materijala. 

 Nakon rasprave Gradsko vijeće je s 10 glasova ZA i 4 glasa protiv donijelo Odluku o II. 

izmjenama i dopunama Plana Proračuna Grada Delnica za 2011. godinu s Projekcijom za 2012. 

i 2103. godinu. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 3. 

II. IZMJENE I DOPUNE PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA ZA 2011. GODINU  

S PROJEKCIJOM ZA 2012. I 2013. GODINU 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv.  

Jelena Pavić Mamula – projekcija – tiče se rasporeda sredstava korisnicima udruga sporta i 

kulture. „Goranin“ će ostati bez dijela sredstava, upute su dobivene zadnji čas i zaista mislim da  bi 

bilo vrijeme da se osnuje zajednica športova. Ne vidim razloga da se to stavlja na teret vijećnika i svih 

ostalih jer stručni ljudi će rasporediti sredstva između korisnika. Krajnje je vrijeme da se to riješi. 

Gradonačelnik – apsolutno se slažem s Vama jer to je obeščašćenje udruga, bez komisijske 

priče vezane barem za sport teško ćemo takve stvari rješavati. Jelena Pavić Mamula – nije u redu ni da 

se ljudima odjednom ukine novac, sa njima treba pronaći dogovor, sastati se. Ljude na vrijeme treba 

obavijestiti. Gradonačelnik – apeliramo da se javljaju na sve raspisane natječaje, da traže sredstva od 
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županije da kakva-takva sredstva smognu za opremu ili bilo što drugo, međutim jako mali broj udruga 

javlja se na neke druge natječaje. Jelena Pavić Mamula – jeste li pročitali dopis Nogometnog kluba – 

nije im se dopustilo da se bave ugostiteljskom djelatnosti. Je li to istina? Gradonačelnik – probalo se i 

boksačima dati prostor u domu sportova i nije išlo. Možda bi tada bila druga priča ali „Runolist“ je to 

dao zakup privatnoj osobi i to je sada tako.  

Ivica Briški – na tragu ove teme rekao bih – ovo je opet jedan dio lijepe obmane koju 

gradonačelnik iznosi i podsjećam predsjednika da proračun i projekcije radimo ne u skladu sa 

zakonom, posebno kad su u pitanju sportske udruge baš zbog zajednice. Članak 76 kaže da su javne 

potrebe u sportu programi odnosno aktivnosti koje su od značaja za JLS. Onda se kaže da programe 

javnih potreba predlaže sportska zajednica – to piše u zakonu, za djecu i mladež aktivnosti predlaže 

sportski školski savez ili sportska zajednica, program donosi JLS zajedno s godišnjim proračunom. 

Sredstvima za zadovoljavanje javnih potreba raspolaže športska zajednica a sredstva joj prenosi JLS 

na njen račun, sredstva za osiguranje u svom proračunu osiguravaju se zna se kako. O izvršenju 

programa javnih potreba u športu izvještava se JLS. Rokovima koji su propisani zakonom o proračunu 

tijela jedinica JLS nadležna su za poslove sporta, prate i nadziru programe i utrošak sredstva. 

Namjerno se izbjegava parlament športske zajednice jer se to već od kada moglo osnovati. Majo, tebi 

kažem ti si se već dala utopiti u neki oportunizam. Dala si najmanje 3 obećanja kako će to biti gotovo, 

a mi radimo proračun protivno zakonu.  HOO je dao svake godine raspis našim sportskim udrugama i 

gradu – ako se želimo javiti na bilo koji njihov program ne možemo bez sportske zajednice – to je 

zakonski. Imamo gotov projekat za skakaonice, trebali bi ga plasirati gore ali ne možemo jer nemamo 

športske zajednice. Gaf je napravljen i u imenovanju nadzornog odbora za Runolist. Športska 

zajednica prema čl. 70.  Zakona o športu mora imati najmanje jednog delegata u nadzornom odboru. 

Radimo protivno zakonu. 

Mladen Mauhar – Ivica je u pravu i športska zajednica je već trebala biti osnovana i 

gospodična dogradonačelnice zaista bi trebali ovo shvatiti ne samo kao ozbiljnost - primate plaću u 

ovome gradu i trebate ju opravdati. Rekli ste da ćete to napraviti i zadnje je vrijeme da to napravite. 

Pripremam jednu točku dnevnog reda gdje će se raspraviti upravo o Vama i mislim da ovdje ima 

dovoljno vijećnika koji će odlučiti nešto što Vam se neće svidjeti ali će biti prekasno za Vas.  

Maja Kezele – mogu prokomentirati jer zaista nije dovoljna samo dobra volja, potrebna je i 

suradnja, a vi jako dobro znate da je to najpotrebnije i da je tu bilo puno otpora i suprotnih struja koje 

iniciraju gašenje i likvidaciju što je dugotrajan postupak  i nepotreban i opet na udruge šaljem jedan 

dopis, poziv na skupštinu za koju treba pripremiti papire da bi bila legitimna i da bi imali kvorum i 

gdje će se donijeti odluka hoćemo li ili ne zajednicu. Ako se ova likvidira proći će još dug period do 

osnivanje nove što je po meni nepotrebno i ne znam čiji je to interes, ali interes ovoga grada nije.  

Gordana Savić replicirala bih – ako se gospoda ne mogu dogovoriti i usuglasiti u vezi 

skupštine sportske zajednice neka se novci iz proračuna stopiraju.   

Mladen Mauhar – apsolutno se slažem s time. 

Ivica Briški – replika - zahvaljujem se predsjedniče tebi jer si rezolutno i iskreno rekao o tome 

što je na planu. Pitam – koji su to punktovi otpora koje Maja spominje. Ti nemaš suradnju kod 

gradonačelnika, to je moje mišljenje. Punktove otpora reci ti. Oduševljen sam odgovorom 

predsjednika Gradskog vijeća.   

Mladen Mauhar – ajmo reći na koji način Maji pomoći. Problem su određeni klubovi a 

apsolutno se slažem, a to sam rekao prije godinu dana, u kratkom vremenu može se obnoviti zajednica 

sportova i žao mi je što novac koji možemo dobiti od HOO ne koristimo i ne dolazi u Delnice, a tada 

bi svoj novac mogli preusmjeriti na nešto drugo. 

Josip Horvat – Gordana je rekla najdrastičniju moguću mjeru ali je to možda jedina mjera 

ovog trenutka i ona je potrebna da se spasi proračun Grada jer je on nezakonit.  

Gordana Savić – htjela sam reći još da obzirom na rečeno u proteklih nekoliko minuta bilo bi 

najpametnije današnje izglasavanje proračuna prolongirati i ozbiljno razmisliti o svemu što smo do 

sada rekli. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je s 10 glasova ZA i 4 glasa protiv donijelo Odluku o II. 

izmjenama i dopunama Plana razvojnih programa za 2011. godinu s projekcijom za 2012. i 

2013. godinu. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika 
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Točka 4. 

ODLUKA O II. IZMJENAMA I DOPUNAMA PROGRAMA ODRŽAVANJA  

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE U 2011. GODINI 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv.  

Josip Horvat – iz godine u godinu vuku nam se iste nelogičnosti a to je u programima 

miješanje krušaka i jabuka. Ostavljamo određene troškove i investicije tamo gdje najviše pašu.  

Konkretno – rekonstrukcija A.Starčevića i Doli – dosta je toga navedeno, uklopljen je i kružni tok. 

Prije dvije sjednice tražio sam pisani odgovor koliko je sredstava utrošeno u kružni tok i rečeno je da 

je utrošeno 1.600.000 kuna bez PDV-a a i PDV je trebao biti ovdje. Ako je toliko koštao zanima me 

kako je moguće da je 40.000 koštalo sve ostalo. Nadalje, da li je taj kružni tok zaista održavanje ili je 

to investicija. Po meni je to potpuno samostalni objekat, zamašna investicija. 

Gordana Piskač – izgradnja kružnog toka – investicija kompletna sa Ulicom A. Starčevića, 

kružnim tokom,  dijelom Ulice Doli i dio Prolaza braće Šnajder a tu je i nadzor,  prelaganje kablova – 

tako je stajalo u ugovoru. Što se tiče komentara da je to velika cifra, da se u dijelu radi o održavanju 

doista je, a u dijelu i o investiciji jer se na drugi način oblikovalo križanje. Vjerojatno ste u pravu ali 

treba znati da Grad ima vrlo malo naplaćenog komunalnog doprinosa iz kojeg bi se to trebalo graditi a 

komunalna naknada je namjenska. Zato, obzirom se radilo o dijelu ulica Doli, A.Starčevića i Prolazu 

braće Šnajdar ovaj dio s kružnim tokom je tako bio složen i prikazan u troškovniku i u programu 

održavanja. 

Josip Horvat – slažem se jer se uvijek mora kombinirati. Na tom objektu – kružnom toku, 

postoje još dva objekta koji svakako moraju imati i statički proračun, građevnu dozvolu – to su dva 

potporna zida. Ograda je također rađena, sam kružni tok je vrlo lijepo napravljen i čestitam 

građevinarima koji su ga tako napravili. Međutim, kad vodimo investiciju moramo biti dosljedni jer to 

je stvarno investicija a nije održavanje.  

Gordana Piskač – projekt sa svim potrebnim pratećim stvarima kompletno je napravljen. 

Ivica Briški – pitam Gordanu - imam spoznaju jer imam plan aktivnosti i realizacije i projekt 

za skijaške skakaonice, hotel sport, terasu bazena doma sportova itd. i slučajno sam vidio da kad ste 

radili kružni tok nije došlo do gašenja javnog dobra puta kod stare ambulante nego ga je zahvat 

kružnog toka obuhvatio a ukinuće nije učinjeno. Sada smo u tehničkom planu poremetili dio 

vremenskog hoda i za hotel sport. Je li to istina? 

Gordana Piskač – nije istina, kružni tok ni u jednom dijelu ne dira javni put, prekinuo ga je, 

međutim ukinuće o kojem pričate je potrebno da se formira parcela hotela sport, obzirom da to javno 

dobro ne glasi kao javno nego kao opće dobro i obzirom na novi Zakon o cestama gdje se može na 

neki način upisati ceste u vlasništvo grada kao javno dobro. Na taj način se radi procedura ukinuća 

općeg dobra, pretvaranje u javno dobro i na jednu od sljedećih sjednica, kad se provede kroz 

gruntovne knjige, dobit ćete ovdje zahtjev za ukinuće i pripajanje parceli hotela.  

Ivica Briški – je li to retroaktivno? Gordana Piskač – to nema veze s kružnim tokom. On je 

fizički prekinuo spoj postojeće parcele ceste s tim putem na toj strani, međutim je taj isti put 

omogućen s druge strane i za njega isto postoji lokacijska dozvola, glavni projekt, međutim do 

građevne dozvole se nije došlo radi imovinsko pravnih odnosa jer nam je tek sad omogućeno da 

ukinemo opće dobro i pretvorimo ga u javno dobro.  

Nakon rasprave Gradsko vijeće je s 10 glasova ZA i 4 glasa protiv donijelo Odluku o II. 

izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2011. godini. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 5. 

ODLUKA O II. IZMJENAMA PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA 

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2011. GODINU 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv. Gradsko vijeće je bez rasprave, uz 10 glasova ZA i 4 glasa 

protiv glasa donijelo Odluku o  II.  Izmjenama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2011. godinu. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 6. 

ODLUKA O I. IZMJENAMA ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA 

 ZA RAD POLITIČKIH STRANAKA ZASTUPLJENIH  

U GRADSKOM VIJEĆU GRADA DELNICA  U 2011. GODINI 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv.  

Nakon obrazloženja Mladena Mauhara koji je objasnio da je vijećnica Jadranka Kruljac otišla 

i mijenja ju Davor Grgurić, te je došlo do razlike u visini isplate,  Gradsko vijeće je jednoglasno, bez 

rasprave, donijelo ODLUKU o I. izmjenama i dopunama Odluke o raspoređivanju sredstava za 

rad političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Delnica u 2011. godini. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika.  

 

Točka 7. 

PRORAČUN GRADA DELNICA ZA 2012. GODINU 

S PROJEKCIJOM ZA 2013. I 2014. GODINU 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv.  

Mladen Mauhar - pohvalio bih gospodu iz Odjela za financije, pogotovo Đulija Jusufija jer su 

uredno i na vrijeme napravili materijale i do 15. studenog materijali su bili dostavljeni vijećnicima i 

rijetki smo od JLS koji to ispunjavaju. Pohvale na vašem marljivom i vrijednom radu. 

Gradonačelnik – od Ministarstva financija dobili smo upute o sastavljanju proračuna, 

smjernice, stanje gospodarstva, što očekivati od poreznih stopa i da se sve uklopi u Zakon o 

financiranju. Uz sve to smo aplicirali naše stanje i dobili smo priču vezanu za proračun. Prilikom 

slaganja imali smo kompletno sve u razmatranju – opće podatke stanja u gospodarstvu, što očekujemo 

od prihoda, od prihoda na imovinu i sve što možemo i sami upriličiti tako da smo sve prihode 

razmotrili i na taj način smo dobili opću priču koja je čak po nekim razdjelima jedna mala knjižica i po 

svim faktorima vezanim uz određenu zakonsku regulativnu obrazložene su sve stavke u proračunu. 

Ono što je preporučeno, ono što se očekuje na ekonomskom i svjetskom tržištu probali smo uklopiti u 

našu situaciju. Po standardiziranim segmentima dobili smo kompletnu sliku onoga što bi trebalo 

pojasniti ili razjasniti kako je stvarano i kako su dobivene određene vrijednosti i koja su očekivanja 

proračuna. Imamo prioritete a to je otplata kredita koje moramo isplatiti, sve ono što je potrebno za rad 

gradskih tijela i za sve korisnike proračuna, socijalni program, kapitalni projekti te određene javne 

potrebe. Po tim prioritetima pokušavamo ljudima objasniti, udrugama reći no ponekad to nije 

argument za njih, oni traže što više. Mislim da smo proračun napravili u prihvatljivim segmentima, da 

je visina od 39 milijuna realna, i očekuje se da se može ostvariti i borit ćemo se za ostvarenje ove 

visine proračuna. 

Gordana Savić – neću ulaziti u pojedine stavke jer nema smisla samo bih rekla – nema 

razvojnih i poticajnih projekata u dijelu gospodarstva i poduzetništva, prihodi su povećani za 7 

milijuna kuna da bi se pokrili rashodi koji su financiranje tekućih troškova. Nema razvojnih programa 

što bi bilo i te kako važno. Proračun je netransparentan u mnogim dijelovima, nerealan je obzirom na 

stanje u državi i svijetu i protuzakonit u dijelu javnih potreba. Kako se može izglasati proračun ako 

nije učinjeno sve po zakonu. 

Ivica Briški – pohvalio bi kronologiju izrade, sve je pregledno, svaka čast. Ovim putem 

pozivamo sve športske zajednice da prijave program kojim će konkurirati za sredstva namijenjena 

zajedničkim programima HOO – to smo apsolvirali i ovdje smo u protuzakonitoj situaciji i kod prvog 

programa koji se tiče poticanja amaterskog sporta nismo u prostoru zakonitosti. Ulaganja u sportsku 

kapitalnu infrastrukturu – skakaonice, žao mi je što je omjer pao, županija daje 200.000 a mi smo spali 

na 150.000 iako smo planirali više od 300.000. Želim izvijestit vijećnike da je glavni projekt gotov i 

trebali bismo ga staviti na dnevni red i to je jedini projekt za koji dobivamo sa strane dosta velike 

novce. Žao mi je što pada omjer, da li je to proizvoljno ali 1:1 bi bilo pošteno jer bi mogli braniti svoje 

stavove. Na samom uvodu ovog kvalitetnog materijala piše – pravilnik o dodatku za uspješnost u radu 

– nikad još nisam čuo da vidimo kroz neke dokumente kako nagrađujemo izuzetne ljude kojih imamo. 

Kako nagrađivati njihov uspješni rad ili ste svi u prostoru uravnilovke – kako istaći čovjeka-dva na 
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kraju godine za njegovu uspješnost u radu i obratno. Htio bih oko racionalizacije – ne vidim 

racionalizaciju ljudi. 4.prosinac donio je promjene i one tek slijede. Cipelarina – čitam – kolektivni 

ugovor članak 56.ukoliko nije organiziran mjesni javni prijevoz koji omogućava lokalnom službeniku 

redovit odlazak i dolazak na posao službenik neovisno od udaljenosti mjesta stanovanja do mjesta rada 

ima pravo na naknadu troškova prijevoza koja se utvrđuje u visini cijene karte javnog prijevoza do 

najbližeg mjesta od mjesta rada u visini mjesečne cijene. To znači – ako djelatnik koji živi u 

Delnicama na Lujzijani on ima pravo na minimalnu cijenu najbližeg prijevoza – Dedin, Lučice – 22 

kune i on to dobiva što dođe iz Lujzijane na posao. Neću iritirati – nije li vrijeme da to mijenjamo. 

Nisam protiv da ljudima uzimamo plaće nego ih treba nagraditi tamo gdje treba a famoznu cipelarinu 

koje se gradonačelnik odrekao jer danju - noću lunja landroverom.  Autobusna stanica kod kapitalnih 

ulaganja – molim vas radi nas i javnosti – koliko će nas koštati taj ceh – stavljeno je 900.000 ali ako 

ćemo izmjenjivati ulaz - izlaz Delnica, skidanje tampona kad se kolodvor sruši to će nas koštat ko 

kajganu, a za usporedbu Konzum koji je kvalitetniji ne košta nas ništa, tamo ćemo jako novčano 

krvariti. Izgradnja ceste kod poslovnih zona –  molim dajte u Lučicama koliko još treba da završimo 

taj magistralni razvojni put unutar zone K-3. Formiranje novih zona – zar ćemo još nove formirati uz 

ovih 6? Slažem se da imamo termin nove zone kod poslovno-stambenih zona ali samo kod poslovnih 

imamo ih 6, utvrdimo prioritete kako da ih završimo. U Lučicama smo reki da smo dobili preko 

milijun kuna komunalnih davanja i onda tamo škrtarimo, pojednostavnite nam priču – zona K-3 toliko 

smo dali i toliko još treba i tako za sve zone, a ne da sve bude zamotano u otkup zemljišta. Ovo je 

dobronamjerno. Žao mi je što nemamo sportsku zajednicu. Udrugu antifašista – potrošio sam 

vijećničko pitanje ali ljudi nam se žale, spustili ste ih na 4.000 imali su 20 pa 10, ljudi imaju dvije vrlo 

zgodne manifestacije Praprot i još jednu. U usporedbi s boks klubom koji je „skočio“ s 5 na 55.000 

antifašisti su nokautirani a skromno se bave, nerastrošno aktivnostima vezanim uz antifašizam. 

Nemamo ni naznake interneta, nema naznake – predsjedniče vama se obraćam – tri šumara ste ovdje – 

spali ste na dva sulara, nemate naznake oko istraživačkog centra „Josip Šafar“ umjesto da se sa njime 

hvalimo i napravimo barem mali projektić. Struja za Belicu nije ni u naznakama. Zadovoljan sam 

pristupom metodološkim ali zbog zajednice športova i nekih drugih detalja protiv sam ovog materijala. 

Mladen Mauhar upućuje vijećnike da za raspravu o proračunu imaju pravo na diskusiju u 

vremenu od  15 minuta. 

Josip Horvat – pridružuje se pohvalama financijskom odjelu, pravovremeno je dostavljen 

materijal. Nadalje, imam bitne primjedbe. Je li moguće da na osnovi poslovanja ove godine, na osnovi 

krize koja je pred vratima i koja je ovdje možemo biti takvi optimisti. Ako je moguće trebaju nam neki 

podaci, osnovni pokazatelji koji bi ovdje trebali biti rečeni, usmeno, u razgovoru. Nedostaje nam 

tekstualni dio jer brojke su suhoparne i teško čitljive ali da se konačni zaključak donese potrebno bi 

bilo iščitati osnovne stvari koje ovako ne vidimo. Pitanja koja traže odgovor kad se stvara proračun – 

na kojoj se osnovi gradio optimizam bez gospodarskog programa kojeg nema, kakva će biti 

financijska potpora onima koji žele otvarati nova radna mjesta i koji se sektori preporučuju – povoljni 

krediti, olakšice grada, bespovratne potpore, pomaganje strukovnih udruga i slično. Praktična potpora 

u prostornim planovima i osiguravanje komunalnih uvjeta. Da proračun postane transparentan 

potrebno je dati okvirne podatke o proračunu, o sredstvima namijenjenim grupama korisnika – sport, 

kulturne udruge i druge javne djelatnosti i da u grubo znamo koliko je za što određeno. Moram 

spomenuti zajednicu sportova, rečeno je dosta i nema smisla više pričati ali dopredsjednica je 

spomenula prag tolerancije, mislim da je ovdje prag tolerancije prešao svaku mjeru. Znači sportske 

udruge bi trebale biti u proračunskom dijelu. Činjenica je da ovo što radimo i kako sportske udruge su 

u proračunu je protuzakonito. Prihvaćanjem proračuna ozakonjujemo nešto što je van zakona, a ako je 

van zakona onda je to i van pameti. Ako glasam protiv moram reći zašto sam protiv. Glasam protiv jer 

ja stvarno, ako donosimo glavni dokumenat van zakona, van državnih zakona – a neke smo već tako 

donijeli – ne želim sudjelovati u tome. 

 Gradsko vijeće je, nakon rasprave, s 10 glasova ZA i 4 glasa protiv usvojilo PRORAČUN 

GRADA DELNICA za 2012. godinu s Projekcijom 2013. i 2014. godinu. 

 Proračun se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 8. 

PLAN RAZVOJNIH PROGRAMA ZA 2012. GODINU  

S PROJEKCIJOM ZA 2013. I 2014. GODINU 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv. Gradsko vijeće je, bez rasprave, s 10 glasova ZA i 4 glasa 

protiv donijelo PLAN razvojnih programa za 2012. godinu s projekcijom za 2013. i 2014. godinu. 

 Materijal se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 9. 

ODLUKA O PROGRAMU  

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE U 2012. GODINI 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv. Gradsko vijeće je, bez rasprave, s 10 glasova ZA i 4 glasa 

protiv donijelo Odluku o programu održavanja komunalne infrastrukture u 2012. godini. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 10. 

ODLUKA O PROGRAMU  

GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

U 2012. GODINI 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv.  

Gradsko vijeće je, bez rasprave, s 10 glasova ZA i 4 glasa protiv donijelo Odluku o 

programu gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2012. godini. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 11. 

ODLUKA O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA RAD POLITIČKIH STRANAKA 

ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA DELNICA U 2012. GODINI 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv.  

Gradsko vijeće je, bez rasprave, jednoglasno donijelo Odluku o raspoređivanju sredstava za 

rad političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Delnica u 2012. godini. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 12. 

ODLUKA O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA DELNICA 

ZA 2012. GODINU 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv.  

Gradsko vijeće je, bez rasprave, sa 10 glasova ZA, 3 glasa protiv i 1. suzdržanim glasom 

donijelo Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Delnica za 2012. godinu. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 13. 

ODLUKA O NAKNADI ZA RAZVOJ NA PODRUČJU GRADA DELNICA 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv.  

 Mladen Mauhar – dobili ste odluku na način koji je prošli puta predložen. Odbor za 

gospodarstvo je imao primjedbe koje su uvažene 

Tomislav Mrle – Branko Pleše dao je tehničke primjedbe i usvojene su, sadržajno nisam 

sudjelovao u tome. U skladu je sa Zakonom o vodama, predložio je Komunalac. 

Josip Horvat – odluka je u biti u redu ali opet nije dovoljno transparentna i nedovoljno jasna. 

Ako je sve vezano uz Goranski vodovod pozivam da napravite posebnu točku dnevnog reda o 

Goranskom vodovodu gdje će se o toj temi reći sve – način izgradnje, ulaganja koja su užasno velika i 

građani bi trebali znati što se s time dešava.  

Mladen Mauhar – upravo o toj točci sam razgovarao i stavit ću ju na jednu od sjednica GV jer 

postoji mogućnost da Komunalac netko kupi što znači da će kupiti i Goranski vodovod što je 

nedopustivo i o tome također treba razmišljati – tko će biti vlasnik Goranskog vodovoda. Mislim da bi 

to trebao biti netko drugi a ne Komunalac da se ne desi nešto što bi bilo negativno. Znamo da je voda 

strateška značajka ovoga stoljeća. 

Josip Horvat – Goranski vodovod je po investiciji, značaju, ogromna rezerva vode, možemo 

čak i brend čiste vode ostvariti. Komunalac se mora prestrojiti da bi se prihvatio takvog posla. 

Proizvodnja vode i distribucija su dvije različite stvari i molim da to netko stručno pripremi. 

 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o naknadi za razvoj na 

području Grada Delnica. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 14. 

ODLUKA O JAVNIM PRIZNANJIMA 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv.  

 Mladen Mauhar, ovdje je i član Komisije za dodjelu javnih priznanja, raspravljali smo, bilo je 

različitih prijedloga no ipak se došlo do toga da nagrada bude u novčanom iznosu. Odbor je prijedlog 

podržao. Jedna nagrada za životno djelo i dvije godišnje nagrade predložene su ovom Odlukom. 

 Josip Horvat – opet nešto nije kako bi trebalo biti jer broj nagrada, visina naknade i kriteriji 

moraju biti ali glavni problem su čvrsti kriteriji bez obzira tko je u toj komisiji, znamo kako se 

prijedlozi formiraju i treba napraviti selekciju prijedloga što je bez čvrstih kriterija teško gotovo 

nemoguće. Volio bih da ta odluka sadrži i taj dio. 

 Mladen Mauhar – na proslavi ovogodišnjeg Dana Grada bilo je puno nagrađivanih i sama 

smisao nagrađivanja nije bila kako treba, nisu došli do izražaja oni koji su trebali, ovim prijedlogom to 

će se izbjeći.  

Nakon rasprave, Gradsko vijeće je, sa 13 glasova ZA i 1. suzdržanim glasom donijelo Odluku 

o javnim priznanjima. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 15. 

ODLUKA O DAVANJU U ZAKUP I KUPOPRODAJI  

POSLOVNOG PROSTORA U VLASNIŠTVU GRADA DELNICA 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv. 

 Mladen Mauhar – iz 2003. godine datira odluka s manjim izmjenama i stupanjem na snagu 

novog Zakona o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora nametnulo se, kao nužno, donošenje nove 

odluke.   
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 Gradsko vijeće je, bez rasprave i jednoglasno, donijelo Odluku o davanju u zakup i 

kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Grada Delnica. 

 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Točka 16. 

ODLUKA O UKIDANJU JAVNOG DOBRA 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv. 

Mladen Mauhar navodi da su vijećnici dobili skicu, radi se o Mesničkoj ulici, križanju s 

Bolfovom, ukupno 7m2, to je novi kameni zid. 

Gordana Piskač – postojeća cesta je definirana, nova je izgrađena, a ograda je već niz godina 

postavljena i ovo je čisto formiranje okućnice. 

Josip Horvat – principijelno mi smeta jedna stvar. Iz skice se čini da se praktički ušlo u tijelo 

ceste ili nogostupa a ono je raskršće inače zgužvano. Dolazimo do jedne situacije u Delnicama a mi to 

amenujemo tako da čovjek, vlasnik, investitor napravi nezakonitu radnju – zid. npr – najdrastičniji  je 

primjer „Tigar“. Napravi jednu svinjariju, prođe izvjesno vrijeme, da zahtjev i mi to prihvatimo. Htio 

bih u tom smislu objašnjenje. To je nedozvoljeno ponašanje. 

Ivica Briški – kao prilog neprincipijelnosti - da li je već ranije bio uzurpirao naš prostor? 

Gordana Piskač – taj zid gradio je po trasi postojeće stare ograde. Što se tiče ceste ona je 

definirana. Istina da je tamo nešto uži nogostup. 

Ivica Briški – Brašnić je napravio kuću na javnom dobru, zar ćemo i to legalizirati, a u 

zdolanjskom kraju Gašparac Marijanu, kao gorštaku, nije se dao dio prostora javnog dobra a kod 

Kaparovih se dalo. Radi se bez principa.  

Gordana Savić – protiv sam da netko nešto na taj način napravi. Ja sam gradila u Lučicama 

kućicu na starim temeljima i dobila sam građevnu dozvolu gdje piše da je to zamjenski objekat, 

gospodarski objekat. Kad se promijenio Zakon o legalizaciji upitala sam da li mogu promijeniti u 

obiteljsku kuću i rečeno je da ne mogu jer sam radila legalno. Isto tako taj je čovjek radio nelegalno, 

trebala je lokacijska dozvola i on je uzeo dio nogostupa, posebno i uz situaciju na terenu radi 

nezgodnog raskršća, jednom će mu ralica zapeti u ogradu i tko će to financirati? Grad? To ne treba 

dozvoliti. Treba biti principijelan. 

Miroslav Mihelčić – mislim da ima malo nogostupa, ali prema ovom nacrtu nogostupa nećemo 

imati više ništa. 

Gordana Piskač – takva je kopija plana, cesta je drukčije izvedena nego što je u planu 

nacrtano. Novi projekt ceste nije ucrtan u Katastru.  

Miroslav Mihelčić – ako je takvo stanje s ovim ćoškom na ulici onda ne glasam, ali ako 

imamo nogostup onda ću glasat za da se to čovjeku zatvori. 

Gordana Piskač – istina, svi ste u pravu i na vama je da odlučite. 

Josip Horvat – do sada smo radili tako, sada na benignom predmetu raspravljamo. Predlažem 

da se za sljedeće Vijeće da stvarna kopija plana. Sve što sam rekao to stoji i u buduće ne smijemo više 

tako raditi. Predmet treba ići na ponovni postupak, na popravni. Odobrit ćemo kad budemo imali 

pravu sliku. 

Mladen Mauhar – katastar je rađen 1864. godine kad su ljudi imali daleko bolju viziju 

rješavanja prometa. Protiv sam jer su ljudi uzurpirali javno dobro i da im danas to blagoslivljamo. 

Trebali bi čvrsto zauzeti stajalište da se takve stvari ne dozvoljavaju. Imamo jako puno tih primjera. U 

Kuželju je prometnica gdje je napravljena Pumpa – čitav vrt je javno dobro.  

Gordana Piskač – na terenu je kako je prikazano, a ograda je kakva je bila i nekada i uzurpirao 

je 7 kvadrata javnog dobra. To trenutno ne smeta no može se dogoditi da ralica zapne. 

Josip Horvat – zašto ste prihvatili dokument, papir od Katastra koji ne odgovara pravom stanju 

stvari. 

Gordana Piskač – vidite cestu i trotoar i to na terenu nije tako, tako je bilo prije rekonstrukcije. 

Zadnja rekonstrukcija ceste nije snimljena u katastru jer nije bilo potrebno, jer je javno dobro takvo 

kakvo je i jer to sve skupa košta. Kad se bude radilo snimanje Delnica onda će se sve zajedno odraditi. 
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Mladen Mauhar – budući više nije bilo prijavljenih za raspravu poziva vijećnike da glasaju 

svatko po svojoj savjesti. 

Predsjednik konstatira da je Gradsko vijeće sa 8 glasova ZA i 6 glasova protiv donijelo 

ODLUKU O UKIDANJU JAVNOG DOBRA. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

Gordana Savić – primjedbu na predsjedniku – zašto ste rekli da glasamo po svojoj savjesti, 

valjda uvijek tako glasamo. Ja uvijek glasam po svojoj savjesti. 

Mladen Mauhar – da netko ne misli da je netko morao glasati radi stranačkog opredjeljenja. 

 

 

Točka 17. 

ODLUKA O PREDLAGANJU ČLANA NADZORNOG ODBORA TRGOVAČKOG 

DRUŠTVA „RISNJAK-DELNICE“ D.O.O. 

 

 Materijal je dostavljen uz saziv. 

 Predsjednik vijeća navodi da su slijedeće tri točke dnevnoga reda vezane uz članove 

Nadzornog odbora „Risnjak-Delnice“. Otvara raspravu. 

Miroslav Mihelčić – konačno je ova točka pripremljena kako treba i imamo uvid u sve 

kandidate kako treba. Ja sam da izaberemo domaću osobu. 

Maja Kezele – zadnji puta ste glasali za Komunalac, ovo je prvi puta na dnevnom redu. S tim 

da su bile samo tri prijave na javni natječaj. 

Nikola Muvrin – direktor – trebaju nam tri kandidata, natječaj je ponovljen, sastalo se 

povjerenstvo, problema ima jako puno i predlažem da se danas donese rješenje da krenemo dalje s 

Nadzornim odborom a na vama je da odlučite o članovima. 

Ivica Briški – javna je tajna da se kadroviranje za Petrol vršilo u uredu gradonačelnika. 

Gradonačelnik – lažeš. 

Ivica Briški – nismo kadri, posebno jake stranke, domaćim snagama reći da se jave nego nam 

se javljaju ljudi iz vana. 

Mladen Mauhar - podržavam vas, no za naknadu koja se ne prima čovjek i te kako odgovara 

pa je i to možda razlog što se ne javljaju. 

Gradsko vijeće je, nakon rasprave, jednoglasno donijelo ODLUKU o predlaganju Ljerke 

Ružić-Grgurić iz Delnica, Frankopanska 23, za člana Nadzornog odbora trgovačkog društva 

„Risnjak-Delnice“ d.o.o. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 18. 

ODLUKA O PREDLAGANJU ČLANA NADZORNOG ODBORA TRGOVAČKOG 

DRUŠTVA „RISNJAK-DELNICE“ D.O.O. 

 

Materijal je dostavljen uz saziv. Predsjednik navodi da je sijedeći prijedlog za člana NO Igor 

Rubeša iz Viškova. Daje prijedlog na glasanje nakon čega konstatira da prijedlog nije prošao (3 glasa 

ZA). 

Nikica Muvrin -  tražili smo i lobirali, osobno sam lobirao kod pojedinih ljudi da budu domaći 

najviše radi problematike, no došli smo do toga da domaći ljudi na žalost se ne javljaju. Bilo je 

oglašeno svugdje, ovo je drugi krug i sad ne znam što napraviti. 

Gordana Savić – žao mi je i na žalost se nitko nije javio što je nedopustivo ali pokazuje 

inertnost nas Gorana. Zato podržavam ljude koji su se javili i ne sumnjam u njihovu stručnost i na sve 

što su naveli u životopisu. Kad ne želimo sami neka nam drugi stručni ljudi vode posao. Ja sam za tu 

odluku. 

Tomislav Kezele – odluka nije prošla, nije dobila dovoljan broj glasova. Sami smo krivi, mi 

ovdje i za mjesec dana neće propasti ni Risnjak niti će svijet stati. Raspišite još jedan natječaj a mi 

nađimo ljude, imamo u Delnicama pametnih, školovanih ljudi za NO. 
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Točka 19. 

ODLUKA O PREDLAGANJU ČLANA NADZORNOG ODBORA TRGOVAČKOG 

DRUŠTVA „RISNJAK-DELNICE“ D.O.O. 

 

Materijal je dostavljen uz saziv. Mladen Mauhar navodi da je slijedeći kandidat za člana NO 

gospodin Milorad Jurić iz Marije Trošt. 

  Robert Abramović – imali smo sličnu situaciju prije dva Vijeća. Od onda nismo naučili 

lekciju, sjećam se da smo i tada rekli da nam trebaju domaći ljudi. Zakon o trgovačkim društvima i 

odgovornost NO nije mala, poduzeća posluju vrlo otežano, mnogi su u prilici stečaja i odgovornost 

NO ima veliku težinu. Stvari treba vrlo ozbiljno shvatiti i probati s domaćim ljudima a posebice uz iste 

uvjete – u recesiji radi se bez naknade ali ne prihvaćam vanjske ljude posebice uz neke naknade. Još 

jedna napomena -  danas smo donosili zajednički razne odluke uglavnom 10:4 no ispada da nisu 

odluke zakonske, a jedina zakonska je ispala Odluka o raspoređivanju sredstava za rad političkih 

stranaka, što je na tragu principijelnosti i kriterijima. Svatko to treba još jednom preispitati. 

Predsjednik daje prijedlog na glasanje nakon čega konstatira da isti nije prošao (1 glas ZA). 

 

 

Točka 20. 

ZAKLJUČAK O IZGRADNJI KASETE ZA ODLAGANJE OTPADA KOJI SADRŽI 

AZBEST NA ODLAGALIŠTU KOMUNALNOG OTPADA SOVIĆ LAZ 

 

Materijal je dostavljen uz poziv. 

Mladen Mauhar - prošla sjednica bila je dosta žustra i dogovoreno je da se nađe jedan tim ljudi 

koji će napraviti zaključak, vrlo brzo nakon toga sastanak je dogovoren i napravljen je nacrt zaključka 

o izgradnji kasete otpada koji sadrži azbest. U zaključku po točkama je navedeno sve osim što je u 7. 

točci gospodin Horvat tražio izdvojeno mišljenje: „Zaključuje se da su poslovi oko izgradnje deponije 

do sada vođeni netransparentno od nadležnih gradskih vlasti, što je dovelo do nepotrebne politizacije 

inače čisto stručno-ekološkog problema“. Vjerujem da ste pročitali, otvaram raspravu. 

Josip Horvat – iskreno rečeno ne znam od kud počet, problem traje oko 3 mjeseca, svašta je 

rečeno, vođene su rasprave čak su se skupljali i potpisi, mišljenja su različita, zadnji put smo imali i 

nekakvi nemili događaj, imali smo izvjesnu peticiju. Ja sam bio sudionik i član te komisije o kojoj 

predsjednik govori i kad sam o svemu razmišljao došao sam do zaključka na kome inzistiram i dalje. 

Netransparentnost u načinu prezentacije jednog gorućeg krucijalnog problema zaštite našeg područja 

dovelo je do toga da smo stručni problem, koji je trebao biti dostavljen građanima, digli  na takav nivo 

da smo počeli razgovarati ovako kako jesmo. Pročitat ću točku 7. - kako je konačni prijedlog komisije 

– zbog nedovoljne informiranosti o izgradnji kasete gdje je došlo do različitog tumačenja nalaže se 

nadležnim službama i drugim organizacijama da više pozornosti posvete redovnom i objektivnom 

informiranju građana a naročito bitnim ekonomskim pitanjima koji se tiču zaštite ili ugrožavanja 

životne sredine i svekolikog goranskog okoliša - došli smo sada u jednu situaciju da na neki način 

prihvaćamo sve one radnje koje su do sada bile i napravljene a to znači netransparentnost o kojoj je 

bilo dovoljno govora. Inzistiram na tome jer se zna tko je kriv a to su oni koji nisu dobro pripremili 

materijal i koji nisu upoznali građane. Inzistiram na ovome što piše. Nadalje, da to dokažem imali smo 

jučer sastanak Odbora za prostorno planiranje i zaštitu čovjekove okoline. Znate što se dogodilo? Da 

do danas ili do jučer nitko nije sazvao odbor, nitko u odboru nije potegao pitanje onoga što je osnovna 

djelatnost odbora. Jučer se dogodilo da ta točka nakon svega što je bilo uopće nije bila u dnevnom 

redu. U dnevnom redu bile su informacije odnosno ove odluke koje smo danas izglasali. Međutim, ona 

bitna stvar – jedno stručno tijelo kao što je odbor – jednostavno to nije uvrstio. Kod prijedloga 

dnevnog reda inzistirao sam da se uvrsti u dnevni red, dogodila se interesantna stvar kad sam 

obrazložio zašto bi točka trebala biti, predsjednik odbora koji treba da je danas ovdje, on je prešao 

preko mog izlaganja kao preko zida, kao da se ništa nije dogodio i krenuo s prvom točkom dnevnog 

reda. Ja sam reagirao, ing.Moćan je reagirao i rekao da se ne može samo tako preći preko toga i on me 

podržao. Dobio sam nevjerojatni zaključak a to je da je on rekao da to nije tema o kojoj bi odbor 
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trebao razgovarati, nego da odbor razgovara o točkama koje dobije kao zadaću od predsjednika 

Gradskog vijeća i gradonačelnika. Ja sam sjedio i gledao o čemu se radi. Javili su se još Bukovac, 

Vučić koji su vidjeli o čemu se radi i koji su dobro reagirali međutim oni su nudili da se o tome 

raspravi pod točkom razno. Ja na to nisam pristao i izašao sam van. Morao sam to ispričati. 

Ivica Briški smatra da bi trebalo krajem godine sazivati sjednice odbora i možda ranije, 10-ak 

dana dostavljati materijale pogotovo kad se radi o proračuni i drugim važnim temama. Možda su, na 

ovaj način, odbori omalovažavani odnosno nemaju dovoljno vremena. 

Mladen Mauhar navodi da nam je direktor „Komunalca“ dao vrlo iscrpnu informaciju o ovoj 

temi, kaseta se ne može koristiti dok ne postoji sva potrebna dokumentacija.  

Budući nije bilo prijavljenih za raspravu predsjednik zaključuje ovu točku i poziva vijećnike 

na glasovanje. 

Nakon glasovanja konstatira da je Gradsko vijeće sa 10 glasova ZA, 3 glasa protiv i 1. 

suzdržanim glasom donijelo Zaključak o izgradnji kasete za odlaganje otpada koji sadrži azbest 

na odlagalištu komunalnog otpada Sović Laz. 

Zaključak se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

 

 

 Na kraju sjednice predsjednik Gradskog vijeća obratio se čestitkom svim prisutnima, zaželio 

čestit Božić i uspješnu novu godinu uz puno zdravlja, sreće i svega što si sami požele. Uz prigodne 

poklone pozvao je prisutne na skromnu večeru u Lovački dom. 

 

 

 

 Dovršeno u 17,23 sati. 

 

 

 

 

 

 Zapisnik napisala      Predsjednik 

 Klaudija Kozelički      Mladen Mauhar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


